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 Statement by the Embassy of the United States of America 

on the Visit of U.S. Special Envoy Scott Gration to Port Sudan 

The Embassy of the United States of America announces that U.S. Special Envoy to Sudan 

Scott Gration visited Port Sudan on February 4-5, 2011.  The purpose of the visit to eastern 

Sudan was to meet with local political and humanitarian officials.  In that regard he had very 

productive meetings with representatives of the United Nations Development Program (UNDP) 

and the World Health Organization (WHO) and visited sites for provision of clean water as well 

as a local health care clinic.  He also met respectively with the Ministers of Health and 

Education of the Red Sea State.  The Special Envoy concluded his visit with a tour of the port 

facility guided by the General Manager.  The Special Envoy’s visit was fully approved by and 

was closely coordinated with the Sudanese authorities in Khartoum.  The Special Envoy is 

grateful to have had the opportunity to learn more about Port Sudan and its great potential as 

one of Sudan's most important economic centers.   

  _________________________________________________________________________ 

 3122فبزايز  5
 
سكىث غزايشي  الاهزيكى الخاص للسىداى الوبعىدسيارة  عي الوخحذة الأهزيكيت سفارة الىلاياث بياى صادر عي 
 بىرسىداىل

  
لام بشيارة لوذيٌت لذ   غزيشي سكىث سىداىلل الوبعىد الأهيزكي الخاص أى حعلياى  الىلاياث الوخحذة الأهزيكيت سفارةحىد  

السياسييي  لماء عذد هي  الى شزق السىداى الشيارة وكاى الغزض هي. 3122فبزايز  5  الى  4 حاريخ هي السىداى بىر
الأهن  بزًاهج هوزلي هع للغايت هزوزة عمذ اجخواعاثب الخاص لذ لام الوبعىد ،صذد هذاوب. يييهحل اًساًيتهىظفى هٌظواث و

 الوياٍ لخىفيزالخاصت وىالع بشيارة بعط ال حيذ لام، (WHO)هٌظوت الصحت العالويت و UNDP))الوخحذة الإًوائي 
 رن.ىلايت البحز الاحوزلالخزبيت والخعلين وسيزو وسيزالصحت بكل هي كوا الخمى .الصحيت زعايتلل وعيادة الصالحت للشزب

  الخاص الوبعىد سيارةحوج  ولذ. ويٌاءلل العاموذيزال داخزشسبا بىرسىداى ويٌاءل جىلتب سيارحَ الخاص الوبعىد اخخخن
لوعزفت احيحج لَ للفزصت الخى عي اهخٌاًَ  الخاص الوبعىدوعبز  .في الخزطىم هع السلطاث السىداًيت حامحٌسيك بوىافمت و

 .في السىداى  الالخصاديت الوزاكشاكبز   هي  واحذة الىاسعت فى اى حصبح احهايوإهكاً بىر سىداى الوشيذ عي
 

 

http://sudan.usembassy.gov/

